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Protokół nr XI/2019 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się 28 czerwca 2019 r. 

w godzinach 1100 – 1530  w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz 

2. Pan Jan Żerek – Sekretarz Gminy Inowłódz 

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy Inowłódz 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji 

6. Pani Agnieszka Ciołak – Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu 

7. Pani Janina Gostyńska – Z-ca Kierownika Referatu Gospodarki Komunalnej 

8. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

9. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XI sesji Rady Gminy Inowłódz VIII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołów z obrad IX sesji i X sesji nadzwyczajnej. 

5. Informacja przewodniczącego Rady Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych 

w okresie między sesjami. 

6. Informacja Wójta Gminy Inowłódz o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Rozpatrzenie raportu o stanie gminy: 

a) debata nad raportem, 

b) rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Inowłódz wotum zaufania. 

8. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Inowłódz za 2018 rok. 

9. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Inowłódz za 2018 rok. 

10. Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz za 2018 rok. 

a) zapoznanie z Uchwałą Nr III/76/2019 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 

24 kwietnia 2019 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta Gminy Inowłódz 

z wykonania budżetu za 2018 rok. 

b) zapoznanie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz za 2018 rok. 

c) zapoznanie z uchwałą Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Inowłódz za 2018 rok. 

d) rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz  

za 2018 rok. 

11. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata                 

2019-2035. 

12. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2019. 
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13. Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

14. Rozpatrzenie uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów 

na ławników. 

15. Rozpatrzenie uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności 

za usługi opiekuńcze lub specjalistyczne usługi opiekuńcze realizowane w formie usługi 

opieki wytchnieniowej. 

16. Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Poświętne  

w Gminie Inowłódz – rejon skrzyżowania dróg gminnych nr 116171E, 116213E, 116214E. 

17. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego wraz 

ze sprzedażą udziału w gruncie. 

18. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

19. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na IX sesji. 

20. Interpelacje i zapytania. 

21. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje. 

22. Zamknięcie obrad XI sesji Rady Gminy Inowłódz. 

 

Ad. 1  

Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Robert Pawłowski otworzył obrady XI sesji VIII 

kadencji, powitał wszystkich obecnych na sali oraz mieszkańców i internautów, którzy 

korzystają z bezpośredniej transmisji w sieci. Przypomniał zebranym o obowiązujących 

przepisach z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Ad. 2 

Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji. 

Nieobecni radni Marek Leszczyński, Janusz Wilkowiecki uprzedzili, że się spóźnią. Radna 

Małgorzata Małek usprawiedliwiła swoją nieobecność.   

 

Ad. 3 

Porządek obrad został jednogłośnie przyjęty.  

 
Ad. 4  

Protokół z obrad IX sesji Rady Gminy Inowłódz został jednogłośnie przyjęty.  

Protokół z obrad X sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Inowłódz został jednogłośnie przyjęty.  

 

Ad. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w okresie pomiędzy sesjami do Biura Rady wpłynęła 

następująca korespondencja:  

• pełna dokumentacja dotycząca głównej części sesji absolutoryjnej: uchwały 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi, opinia i wniosek Komisja Rewizyjnej Rady 

Gminy Inowłódz, uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii 

dot. wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 2018 rok oraz komplet 

dokumentów jeśli chodzi o raport o stanie gminy a także sprawozdanie z wykonania 

budżetu i planów finansowych – wszystkie te dokumenty w odpowiednich terminach 

wpłynęły do Biura rady Gminy Inowłódz; 

• pismo z Zarządu Dróg Powiatowych w Tomaszowie Mazowieckim z dnia 17 czerwca 

2019 r., znak ZDP.4176.365.2019 dot. wykonania linii poziomej ciągłej przy krawędzi 

drogi powiatowej – ul. Piłsudskiego w Spale.    
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Kontynuując Pan Przewodniczący, poinformował, że we wtorki pełnił dyżury w Urzędzie Gminy 

Inowłódz w godz. 1530 - 1700. W okresie międzysesyjnym brał udział w różnych spotkaniach 

i uroczystościach: 1 czerwca w Zjeździe sprawozdawczym Zarządu Gminnego Ochotniczych 

Straży Pożarnych, który odbył się w Liciążnej; 4 czerwca w Jubileuszu 80-lecia Szkoły 

Podstawowej im. Ignacego Mościckiego w Królowej Woli; 8 czerwca w Powiatowych 

Zawodach-Sportowo Pożarniczych strażaków ochotników, które odbyły się na terenie 

OPO COS w Spale; 15 czerwca w pikniku sołeckim Sołectwa Konewka. Ponadto 19 czerwca 

uczestniczył w uroczystym zakończeniu roku szkolnego w Publicznym Gimnazjum 

w Inowłodzu, Szkole Podstawowej im. Juliana Tuwima w Inowłodzu oraz Niepublicznym 

Przedszkolu w Inowłodzu. Dnia 23 czerwca wziął udział w Gminnej Sobótce z konkursem 

wianków świętojańskich. Zaznaczył, że chciałby serdecznie podziękować i pogratulować 

wszystkim reprezentantom gminy, biorącym udział w konkursach powiatowych – zespołowi 

ludowemu „Brzustowianie”, zespołowi ludowemu „Królowianie”, Kołu Gospodyń Wiejskich 

z Brzustowa oraz z Królowej Woli, zdobycia nagród i wyróżnień w konkursach w których brali 

udział.  

 

Na posiedzenie dotarł radny Marek Leszczyński. Obecnych było 13 radnych.  

 

Ad. 6  

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali powyższą informację                               

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

W uzupełnieniu przedłożonego materiału Pan Wójt wyjaśnił, że w dniu 27 czerwca br. odbył 

się konkurs na dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej w Brzustowie. 10-cio osobowa 

komisja wybrała na to stanowisko dotychczasową Panią Dyrektor Iwonę Gabryszewską.  

Dodał, iż jest to ważna informacja dla mieszkańców obwodu szkolnego Brzustowa, jak i całej 

gminy a z przyczyn oczywistych nie mogła się znaleźć w opracowanym zestawieniu działań 

Wójta pomiędzy sesjami.  

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

Na posiedzenie dotarł radny Janusz Wilkowiecki. Obecnych było 14 radnych.  

 

Ad. 7  

Rozpatrzenie raportu o stanie gminy: 

a) debata nad raportem - Pan Wójt powiedział, że raport o stanie gminy to jest nowa 

formuła, nowy wymóg nałożony przepisami ustawy o samorządzie gminnym. 

Nie wiadomo jaki jest cel tego dokumentu, bo trudno oprzeć się wrażeniu, że jest 

to w pewnym stopniu powielanie formuły absolutorium, natomiast przyglądając mu się 

dokładniej, można się dopatrzeć nieco szerszej formuły - jest to takie zaproszenie 

szerszej publiczności, poza radą, chociaż tak naprawdę mieszkańcy gminy mają 

możliwość uczestnictwa w sesjach rady gminy, ale tu jest przewidziany szczególny tryb 

zgłaszania mieszkańców do debaty nad raportem. W przewidzianym ustawowo czasie 

takie ogłoszenie zostało zamieszczone, jednak do dnia wczorajszego nikt takiej woli 

nie wyraził. Publikowanie treści raportu ma dać powód do szerszej dyskusji na temat 

spraw samorządu gminnego, ma też być udzieleniem bądź nie, wotum zaufania dla 

wójta. Nie ma żadnej instrukcji, ani jasno określonych reguł jak tego typu dokument ma 

wyglądać. Przygotowany raport jest taką skrótową wersją opisu tych wszystkich działań 

samorządu prowadzonych w 2018 r. Pan Wójt dodał, że jeśli ten punkt ma być 
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właściwie zrealizowany to chciałby przedstawić raport, jednak na takiej zasadzie by nie 

powielać tego, co jest w sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2018 r.  

 

Pan Przewodniczący ogłosił 5-cio minutową przerwę.  Po przerwie obecnych było 14 radnych.  

 

Po wznowieniu obrad Pan Wójt przedstawił prezentację multimedialną i omówił zagadnienia 

przedstawione w raporcie o stanie Gminy Inowłódz za 2018 r.  

Po zakończeniu prezentacji Pan Przewodniczący zapytał, czy są jakieś pytania, co do 

przedstawionego dokumentu? 

W związku z tym, że nikt z radnych ani sołtysów nie zabrał głosu, Pan Przewodniczący poprosił 

o przedstawienie informacji z zakresu oświaty.  

Pan Wójt omówił powyższą kwestię.  

Radny Piotr Kamiński zapytał, ile dzieci w wieku szkoły podstawowej wyjeżdża do placówek 

poza teren Gminy Inowłódz? 

Pan Wójt odparł, iż na chwilę obecną nie poda konkretnej liczby, ale z każdego obwodu 

szkolnego to jest kilkoro dzieci – siedmioro, ośmioro. Szkoda, bo z tego co pamięta w szkole 

w Inowłodzu uczy się 106 dzieci, w szkole w Brzustowie podobna ilość a każdy uczeń to 

dodatkowa subwencja. Koszty stałe pozostają stałymi, natomiast ta subwencja powoduje, 

że rozdźwięk pomiędzy subwencją a wydatkami może być mniejszy.    

Więcej zapytań nie zgłoszono, zatem Pan Przewodniczący zamknął dyskusję nad raportem 

o stanie Gminy Inowłódz za 2018 rok. 

  

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło głosowanie imienne. Radni byli wyczytywani w kolejności 

alfabetycznej i oddawali swój głos. Za przyjęciem proponowanego projektu uchwały głosowało 

14 radnych. 

Uchwała Nr XI/66/19 wraz  z raportem o stanie Gminy Inowłódz za rok 2018 stanowią załącznik 

nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Inowłódz za 2018 rok. 

Pan Wójt przedstawił i omówił prezentację ukazującą wykonanie budżetu Gminy Inowłódz 

w 2018 roku. 

Radny Marek Leszczyński wnioskował o przygotowanie wykresu odnośnie wydatków 

inwestycyjnych w poszczególnych miejscowościach na terenie gminy.  

Pan Wójt odpowiedział, że taki wykaz zostanie przygotowany, zarówno za całą kadencję, 

jak i za 2018 rok. Inwestycje w nim ujęte będą przedstawione z podziałem na zadania 

realizowane przez gminę i na zadania, które są realizowane przez instytucje zewnętrzne.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 14 radnych.  

Uchwała Nr XI/67/19 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 9  

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Inowłódz 

za 2018 rok. 

Sprawozdanie finansowe Gminy Inowłódz za 2018 rok przedstawiła Pani Skarbnik.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 14 radnych.  

Uchwała Nr XI/68/19 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10 

Udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Inowłódz za 2018 r.:  

a) Pan Przewodniczący odczytał Uchwałę Nr III/76/2019 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi z dnia 24 kwietnia 2019 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu 

Wójta Gminy Inowłódz z wykonania budżetu za 2018 rok (stanowi ona załącznik 

nr 7 do niniejszego protokołu); 

b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Arkadiusz Łon odczytał wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz z dnia 6 czerwca 2019 r. o udzielenie absolutorium 

Wójtowi Gminy Inowłódz za 2018 rok (stanowi on załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu); 

c) Pan Przewodniczący odczytał Uchwałę Nr III/170/2019 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi z dnia 17 czerwca 2019 r. w sprawie opinii dotyczącej wniosku 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Inowłódz o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy 

Inowłódz za 2018 rok (stanowi ona załącznik nr 9 do niniejszego protokołu); 

d) Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Inowłódz za 2018 rok a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 14 radnych.  

Uchwała Nr XI/69/19 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

             

Po głosowaniu Pan Wójt podziękował radnym za udzielone poparcie i odniósł się w kilku 

zdaniach do faktu otrzymania absolutorium za 2018 rok. Podziękował za współpracę sołtysom.    

Podkreślił, iż absolutorium stanowi ocenę pracy całej jednostki, którą kieruje, dlatego pragnie 

podziękować wszystkim pracownikom za wniesiony wkład pracy i zaangażowanie. 

 

Pan Przewodniczący ogłosił 20-sto minutową przerwę. Po przerwie obecnych było 11 radnych. 

Posiedzenie opuścili radni: Piotr Gawęda, Piotr Kamiński i Janusz Wilkowiecki.  

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata                 

2019-2035. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 

 

Na posiedzenie dotarł radny Piotr Gawęda. Obecnych było 12 radnych.  
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Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Na posiedzeniu Komisji Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej 3 radnych głosowało 

za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Na posiedzeniu Komisji Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska 2 radnych głosowało za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu oraz Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej 

i Spraw Terenowych jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XI/70/19 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Inowłódz na rok 2019.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Na posiedzeniu Komisji Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej 3 radnych głosowało 

za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Na posiedzeniu Komisji Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska 2 radnych głosowało za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu oraz Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej 

i Spraw Terenowych jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XI/71/19 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik. 

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Na posiedzeniu Komisji Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej 3 radnych głosowało 

za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Na posiedzeniu Komisji Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska 2 radnych głosowało za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 radny 

wstrzymał się od głosu. 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu oraz Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej 

i Spraw Terenowych jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 11 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Uchwała Nr XI/72/19 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 14 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów 

na ławników. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Sekretarz. 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do pracy w zespole do spraw 

zaopiniowania kandydatów na ławników. 

Radna Ewa Korzeniewska zgłosiła radnego Piotra Kamińskiego (radny był nieobecny, 

ale zgłosił swoją kandydaturę i wyraził zgodę na pracę w zespole podczas posiedzenia Komisji 

Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury i Ochrony Środowiska a fakt ten 

został odnotowany w protokole z posiedzenia tejże komisji. Obecna na sesji Pani Beata Janik 

potwierdziła, że radna Ewa Korzeniewska może zgłosić nieobecnego radnego Piotra 

Kamińskiego).  

Radny Roman Rodakowski zgłosił radną Ewę Korzeniewską, która wyraziła zgodę na pracę 

w zespole. 

Radny Marek Leszczyński zgłosił radnego Roberta Pawłowskiego, który wyraził zgodę na 

pracę w zespole. 

Radny Arkadiusz Łon zgłosił radnego Romana Rodakowskiego, który wyraził zgodę na pracę 

w zespole.  

Więcej zgłoszeń nie wpłynęło, dlatego też Pan Przewodniczący zamknął listę kandydatów.  

 

Posiedzenie opuścił radny Marek Leszczyński. Obecnych było 11 radnych.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XI/73/19 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze lub specjalistyczne usługi opiekuńcze realizowane w formie usługi opieki 

wytchnieniowej. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Iwona Szczepańska. 

Radny Arkadiusz Łon zapytał, czy liczba 240 godzin bezpłatnych i stawka 30,00 zł za usługi 

opiekuńcze wynika z jakiś kalkulacji? 

Pani Iwona Szczepańska odpowiedziała, iż to są wytyczne z programu. W tym roku Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej otrzymał taki program, który zawiera takie punkty i trzeba było je 

uwzględnić. Ta stawka 30,00 zł jest określana jako minimalna, nie można przyjąć mniejszej 

stawki. 240 godzin też jest liczbą godzin narzuconą, potem się rozwija i w dalszej części mogą 

być kolejne okresy, określone odrębnymi warunkami, z góry narzucone w programie 

ministerialnym.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XI/74/19 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
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Pan Przewodniczący ogłosił 10-cio minutową przerwę. Po przerwie obecnych było 11 radnych. 

 

Ad. 16 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia  miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego fragmentu miejscowości Poświętne  

w Gminie Inowłódz – rejon skrzyżowania dróg gminnych nr 116171E, 116213E, 116214E. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Marek Iskierka.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XI/75/19 stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego 

wraz ze sprzedażą udziału w gruncie. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Janina Gostyńska.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XI/76/19 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18 

Rozpatrzenie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości /dz. nr 121                         

o pow. 0,2481 ha w Inowłodzu/. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Janina Gostyńska.  

Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska Komisji Stałych. 

Na posiedzeniu Komisji Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury i Ochrony 

Środowiska 2 radnych głosowało za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały, 1 radny 

głosował przeciw. 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej; Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu 

oraz Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowały powyższy projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie poddał go pod głosowanie. 

W dalszej części nastąpiło elektroniczne głosowanie imienne. Za przyjęciem proponowanego 

projektu uchwały głosowało 11 radnych. 

Uchwała Nr XI/77/19 stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Protokół obecności oraz głosowania imiennego z XI sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz 

stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
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Ad. 19 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na IX sesji Rady Gminy Inowłódz. 

Pan Przewodniczący poinformował, że powyższą informację radni otrzymali 

wraz z materiałami na sesję. Stanowi ona załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

Do powyższej informacji nie zgłoszono uwag ani zapytań.  

 

Ad. 20 

Interpelacja i zapytania. 

1. Radny Piotr Krotosz zapytał: 

• czy prace związane z modernizacją i wymianą oświetlenia ulicznego na terenie 

gminy przebiegają zgodnie z terminarzem robót, czy w roku bieżącym rozpocznie 

się planowana wymiana lamp? - Pan Wójt odpowiedział, że jeżeli chodzi o inwestycję 

związaną z modernizacją oświetlenia ulicznego to wszystko idzie zgodnie z planem. 

Obecnie gmina jest na etapie podpisywania umowy z wykonawcą. Dość długo trwała 

procedura wyłonienia, ponieważ było kilku chętnych i w trakcie wyłaniania wykonawcy, 

procedury rozstrzygnięcia przetargu było dużo pytań, dużo różnych zagadnień, które 

należało wyjaśnić. Odpowiedź na ostatnią wątpliwość została przesłana z informacją, 

że gmina podpisze umowę. Pan Wójt dodał, iż ma nadzieję, że zgodnie z planem będzie 

można rozpocząć prace. Równolegle firma przystąpi do opracowania dokumentów, map 

do celów projektowych i wszystkiego tego, co związane jest z rozbudową sieci w roku 

przyszłym. Nic nie wskazuje na to, by doszło do niedotrzymania terminu.   

• czy jest możliwość, aby poprzez system esemesowego zawiadamiania 

informować mieszkańców o terminie wywozu odpadów wielkogabarytowych? – 

Pan Wójt odparł, że jak najbardziej jest taka możliwość i często sam zachęca 

pracowników, by wykorzystywali system esemesowy. Pozostaje tylko kwestia 

zbudowania odpowiednich grup i podziału na miejscowości. Jak najbardziej jest to 

pomysł godny realizacji.  

2. Radny Arkadiusz Łon powiedział, że po rozmowach z mieszkańcami północno-

wschodniej części Inowłódza, zobowiązał się „zasiać pewną formę niepewności” jeśli 

chodzi o planowany parking przy cmentarzu koło kościoła św. Idziego 

w Inowłodzu, jednocześnie o ul. Kopalnianą, która od ponad 100 lat była drożna od 

strony centrum Inowłodza i od wylotu na Rzeczycę a została nabyta przez właściciela 

kopalni „Crusil”, który zniwelował ten teren i od jakiegoś czasu nie ma możliwości 

korzystania z tej drogi od strony północnej. Mieszkańcy tamtych terenów 

wnioskowali, by w jakiś sposób, przy okazji zbywania gruntów na rzecz właściciela 

kopalni „Crusil”, umożliwić odtworzenie dostępu do ul. Kopalnianej a jednocześnie 

projektowanego w przyszłości parkingu przy cmentarzu od strony drogi na Rzeczycę. 

– Pan Wójt wyjaśnił, że ten istotny problem niedawno się pojawił. Dodał, że cała sytuacja 

miała miejsce około 10 lat temu, kiedy to droga została sprzedana prywatnemu 

właścicielowi, co było dość niefortunne. Natomiast sytuacja jest o tyle dobra, że gmina jest 

w trakcie opracowywania planu miejscowego dla tych terenów i w wariantach jakie 

już zostały przedstawione do zaopiniowania jest przewidziane odtworzenie sieci dróg 

łącznie z tym odgałęzieniem i ze skomunikowaniem parkingu przy kościele. Dodał, iż ma 

nadzieję, że ten plan miejscowy uda się uzgodnić i układ komunikacyjny zostanie 

przywrócony, być może będzie nawet lepszy niż był w poprzednich latach.  

3. Radny Roman Rodakowski zapytał, czy jest możliwość ustawienia barierki 

zabezpieczającej na wprost zjazdu z mostu w Spale (takiej, jaka jest zamontowana po 

lewej stronie, przy zjeździe w kierunku osiedla PGR). Kiedyś były w tym miejscu takie 

„historyczne”, ale zostały zniszczone przez kierowców. – Pan Wójt odparł, że barierka 
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jaka została ustawiona obecnie po lewej stronie, przy zjeździe z mostu, została 

zamontowana w miejsce uszkodzonej podczas wypadku. Natomiast jeśli mowa o skarpie 

po przeciwnej stronie skrzyżowania -  jeżeli pojawią się możliwości techniczne, to pojawią 

się też możliwości finansowe by zamontować taką barierkę.   

4. Radny Robert Pawłowski zapytał, na jakim etapie jest budowa masztu sieci 

komórkowej, który ma powstać między Królową Wolą a Inowłodzem? – Pan Wójt 

odpowiedział, iż przez ostatni miesiąc nie komunikował się z przedstawiciel sieci, 

ale postara się zrobić to jak najszybciej i udzieli odpowiedzi.  

 

Ad. 21         

Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje. 

1. Radny Marek Leszczyński wnioskował o precyzyjne wyjaśnienie, dlaczego 

nie można zastosować specustawy na odcinku 20 metrów do ostatniej posesji 

w dzielnicy Bałuty w Liciążnej, aby umożliwić mieszkańcom dojazd do ich 

własnych domów? 

2. Radna Mirosława Olas wnioskowała o wyrównanie nawierzchni drogi w kierunku 

Antoniowa  (od zakończenia asfaltu na Kolonię III). 

3. Radna Monika Drużdź: 

• wnioskowała o wyrównanie drogi, biegnącej na łąki w Brzustowie (od ostatniej 

posesji, pod górę i dalej w kierunku łąk); 

• zwróciła uwagę, że podczas ostatnich ulewnych deszczy woda wymyła 

nawierzchnię drogi gruntowej biegnącej od cmentarza, w górę, w kierunku 

Wzgórza w Brzustowie.  

4. Radny Robert Pawłowski przekazał wniosek mieszkańców wsi Poświętne, którzy 

wnoszą o wykoszenie poboczy wzdłuż drogi powiatowej biegnącej od Inowłodza 

w stronę Królowej Woli.  

Pan Przewodniczący przypomniał, by zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami wnioski 

dotyczące gospodarki bieżącej radni kierowali bezpośrednio do właściwych referatów, 

które odpowiadają za ich realizację.  

 

Na koniec zabrał głos Pan Wójt, który poinformował, że po ostatnich wnioskach i obserwacji 

tego, co dzieje się na moście w Spale zostało wystosowane pismo do Ministerstwa Obrony 

Narodowej, bo wcześniej już były prowadzone rozmowy na ten temat. Most spalski ma swoją 

historię związaną z obronnością, ma patrona - ofiarę katastrofy smoleńskiej i w związku z tym 

powstał kiedyś taki pomysł, aby zaprosić do współpracy Ministerstwo Obrony Narodowej 

i spróbować przy pomocy budżetu tegoż ministerstwa podejść do kwestii remontu spalskiego 

mostu.  Dodał, że chce, aby zgromadzeni wiedzieli o tego typu działaniach i zachęca 

do kontaktu każdego, kto ma jakiś pomysł czy sposób na to, by je wspierać. Wiadomo 

doskonale, że potencjalne przedsięwzięcie inwestycyjne w tym zakresie to z pewnością 

miliony, jednak chciałby już realnie zająć się tym problemem, ponieważ z roku na rok most jest 

coraz brzydszy, a co jest większym powodem do zmartwień to fakt, iż zacznie się robić coraz 

bardziej niebezpieczny. Następnie poinformował, że został ogłoszony program, który 

przewiduje montaż ponad 100 fotoradarów i w związku z tym został ponowiony wniosek 

o montaż fotoradaru w Inowłodzu, w centrum przy Placu Kazimierza Wielkiego, ponieważ jest 

to miejsce szczególnie niebezpieczne. Na ten moment realnym sposobem na zapewnienie 

bezpieczeństwa i zmniejszenie hałasu w centrum Inowłodza jest postawienie tam fotoradaru. 

Kolejnym działaniem, które jest rozpoczęte to próba przekazania pomysłu poprzez lokalnych 

parlamentarzystów, żeby zbudować ścieżkę pieszo-rowerową od Inowłodza do Poświętnego, 

oczywiście z przystankiem przy Szańcu Hubala. Bardzo ważna jest kwestia bezpieczeństwa 
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i rozwoju turystyki, ale jeszcze ważniejsze jest to, iż tym sposobem można by rozwiązać 

problem od lat oczekujący na rozwiązanie, związany z tym zakrętem i przy okazji budowy 

ścieżki warunki bezpieczeństwa tam poprawić. W dalszej kolejności przekazał informację 

o podjęciu rozmów z Zarządem Powiatu Tomaszowskiego na temat podjęcia działań w celu 

przebudowy odcinka drogi powiatowej, tego ciągu od kościółka, przy aptece w Spale, 

od skrzyżowania z ul. Wojciechowskiego do drogi krajowej (skrzyżowanie z ul. Piłsudskiego) 

i zaapelował o wsparcie tej inicjatywy. Na koniec podziękował wszystkim, którzy wzięli udział 

w inauguracji sezonu letniego w  Inowłodzu.  

 

Ad. 22 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XI sesji VIII kadencji Rady Gminy Inowłódz o godzinie 

1530.       

          

 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

 

             Robert Pawłowski 
 

Protokołowała:   

Małgorzata Mierzwa 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zgodnie z art. 20 ust 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tj. Dz. U z 2019 r. poz. 506) 
nagranie z sesji dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Inowłódz oraz na stronie internetowej Gminy 
Inowłódz.  


